
 
KOMISIA ŽIVOTNÉHO PROSTREDIA, BEZPEČNOSTI A PORIADKU 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 23.5.2024 

so začiatkom 17.hod. a ukončením 18.00 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka Pri kríži 14. 
 

Prítomní:  8 
Neprítomní:  2 
Ospravedlnení: 1 
Neospravedlnení:  1 
 
Hostia:   

 
Program zasadnutia 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Žiadosť ICHTYS o.z. o umiestnenie banerov v priestoroch detských ihrísk 
3. Informácie o chode oddelenia 
4. Rôzne 
5. Ukončenie zasadnutia komisie 

 
K bodu č. 1 – Otvorenie a schválenie program zasadnutia 
Predseda komisie otvoril zasadnutie komisie a informoval členov zasadnutia o programe. 
 
Stanovisko komisie 
Komisia berie program zasadnutia na vedomie. 
 
Hlasovanie 
Prítomní: 8    za: 8   proti: 0     zdržal sa: 0    

K bodu č. 2 – Žiadosť ICHTYS o.z. o umiestnenie banerov v priestoroch detských ihrísk 
Tajomníčka komisie informovala členov o doručenej žiadosti o.z. ICHTYS o umiestnenie banerov 
v priestoroch detských ihrísk. 
 



Stanovisko komisie 
Komisia prerokovala predloženú žiadosť a neodporúča mestskej časti udeliť súhlas s umiestnením 
banerov v priestoroch detských ihrísk. 
 
Hlasovanie 
Prítomní: 8    za: 8   proti: 0     zdržal sa: 0    

 
K bodu č. 3 – Informácie o chode oddelenia 
Tajomníčka komisie informovala členov o stave údržby verejných priestranstiev mestskej časti,  
aktuálnej činnosti oddelenia životného prostredia a stave projektových zámerov pre rok 2024.  
 
Stanovisko komisie 
Komisia berie informácie na vedomie. 

 
Hlasovanie 
Prítomní: 8    za: 8   proti: 0     zdržal sa: 0    

 
Rôzne 

- p. poslanec Šafárik požiadal o zaslanie informácie ohľadom údržby pieskoviska DI Pri kríži 
18-20 

- predseda komisie informoval o poškodenom oplotení areálu Hanulova ako i požiadal o 
otvorenie servisnej brány verejnosti 

- p. poslanec Horan informoval o zápachu v podchode Domu Služieb (pri prevádzke 
lahôdok) a požiadal MiÚ aby vyzval vlastníka nehnuteľnosti k dezinfekcii a zabezpečení 
čistoty priestoru 
 

Komisia prejednala aj podnet, týkajúci sa výsadby dreviny na Batkovej ulici, ktorú realizoval 
miestny poslanec mestskej časti. Uvedená výsadba podľa informácie vlastníka pozemku nebola 
odsúhlasená a je v rozpore s platnými predpismi SR. 
 
Stanovisko komisie 
Komisia navrhla aby miestny poslanec informoval na najbližšom MZ o okolnostiach realizovanej 
výsadby.  
 
Hlasovanie 
Prítomní: 8    za: 8   proti: 0     zdržal sa: 0    

 
Tajomníčka komisie informovala členov o návrhu ponechania časti verejných trávnikov 
nachádzajúcich sa najmä na parkoviskách v úzkych zelených pásoch lokalizovaných medzi 



motorovými vozidlami, kde sú bez relevantnej možnosti výkonu kosby, v režime bez kosenia, a to 
v prospech biodiverzity a tiež aby sa tak predišlo ujmám na majetku. 
 
Hlasovanie 
Prítomní: 8    za: 8   proti: 0     zdržal sa: 0    

 
 
Predseda komisie poďakoval členom komisie za účasť.  
 
 
 
 
Zapísal:       Overil: 
  tajomník komisie     predseda komisie  
 
 
 
V Bratislave, dňa  27.05. 2024 
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